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PROTOKÓŁ Nr XXVII/13 
sesji Rady Powiatu w Goleniowie 

odbytej w dniu 31 października 2013 r. 
 
 
 

Obrady rozpoczęto o godz. 1200, zakończono o godz. 1405.   
 
I. Obecność. 
 
Ustawowy skład Rady Powiatu – 19 radnych,  
Obecność na sesji w chwili otwarcia obrad – 14 radnych.  
Lista obecności radnych Rady Powiatu stanowi zał. nr 1 do protokołu. 
 
W sesji udział wzięli: 
Zbigniew Mazur – Skarbnik Powiatu, 
Anna Stępień – Buryszek - Sekretarz Powiatu 
oraz dyrektorzy wydziałów Starostwa Powiatowego. 
 
Ponadto w sesji udział wzięli kierownicy jednostek oraz zaproszeni goście. Lista obecności 
stanowi zał. nr 2 do protokołu.   
 

II. Porządek dzienny posiedzenia. 

1. Sprawy regulaminowe:  
a) otwarcie obrad i stwierdzenie quorum,  
b) przedstawienie porządku obrad i zgłaszanie wniosków o jego uzupełnienie lub 
zmianę,  
c) przyjęcie protokołu z XXVI sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 26 września 2013 
r.,  

2. Interpelacje i zapytania radnych.  
3. Informacja nt funkcjonowania   Szpitalnego Centrum Medycznego Sp. z o.o.  
w  Goleniowie za I półrocze 2013 r.  
4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2012/2013. 
5. Sprawozdanie nt. pozyskanych środków pozabudżetowych za I półrocze 2013 r. 
6.Informacja nt. inwestycji powiatowych za I półrocze 2013 r. 
7.Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) wyrażenia zgody na dokonanie darowizny na rzecz Gminy Goleniów,  
b) określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami  

Powiatu Goleniowskiego, 
c) upoważnienia Zarządu Powiatu w Goleniowie do zaciągnięcia zobowiązania 

finansowego na okres przekraczający rok budżetowy 2013 w celu realizacji 
przedsięwzięcia pn. „Plan zrównoważonego rozwoju publicznego transportu 
zbiorowego dla Powiatu Goleniowskiego”, 

d) wyrażenia zgody na udzielenie z budżetu Powiatu Goleniowskiego w 2013 r. pożyczki 
długoterminowej dla Szpitalnego Centrum Medycznego Sp. z o.o.,    

e) zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2013 r. i zmieniająca uchwałę  
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2013 r., 

f) uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Goleniowskiego na lata 
2013-2027, 
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g) rozpatrzenia skargi, 
h) rozpatrzenia skargi.   

8. Blok informacyjny: 
a) sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami, 
b)  informacje Przewodniczącego Rady Powiatu. 

9. Wolne wnioski. 
10. Odpowiedzi na interpelacje.  
11. Zamknięcie obrad. 

III. Przebieg posiedzenia.  
 
Ad.1.a. Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc dokonał otwarcia XXVII sesji Rady 
Powiatu, powitał uczniów ze szkół powiatowych i Panie Dyrektor, przybyłych na 
uroczystość wręczenia stypendiów oraz zaproszonych gości i radnych. Następnie w oparciu 
o listę obecności stwierdził, że na sali jest 14 radnych, co stanowi quorum do 
podejmowania prawomocnych uchwał.       

Przewodniczący Rady poinformował, że wspólnie z Panem Starostą Tomaszem 
Stanisławskim wręczą Stypendia Rady Powiatu w Goleniowie za wyniki w nauce dla 5 
uczniów szkół ponadgimnazjalnych prowadzonych przez Powiat Goleniowski na rok 
szkolny 2013/2014. Stypendia otrzymali: 

1. Katarzyna Zawadzka – uczennica I Liceum Ogólnokształcącego im. ppor. Emilii Gierczak 
w Zespole Szkół Ogólnokształcących Nr 1 w Nowogardzie,  
2. Iwo Duszyński – uczeń I Liceum Ogólnokształcącego im. ppor. Emilii Gierczak w Zespole 
Szkół Ogólnokształcących Nr 1 w Nowogardzie, 
3. Zuzanna Kopaczewska – uczennica Technikum Nr 1 w Zespole Szkół nr 1 w Goleniowie, 
4. Natalia Butrymowicz – uczennica I Liceum Ogólnokształcącego im. Stefana Żeromskiego 
w Zespole Szkół nr 1 w Goleniowie. 
5. Katarzyna Kozłowska – uczennica Technikum Nr 1 w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych 
im. Stanisława Staszica w Nowogardzie,  

Godz. 1205 – przybyła radna Gizela Rybicka – stan 15 radnych.  

Ad.1.b. Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji i zapytał, czy są wnioski  
o jego zmianę lub uzupełnienie.  
 
Radny Marcin Fedeńczak – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej wniósł  
o uzupełnienie porządku obrad sesji o projekt uchwały w pkt 7, ppkt g) w sprawie 
rozpatrzenia skargi. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu W. Kaleczyc poddał pod głosowanie zaproponowaną 
zmianę. 
 
Rada pozytywnie zaopiniowała zaproponowaną zmianę – 15 radnych za.  
   
Radny Marcin Fedeńczak – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej wniósł  
o uzupełnienie porządku obrad sesji o projekt uchwały w pkt 7, ppkt h) w sprawie 
rozpatrzenia skargi. 
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Rada pozytywnie zaopiniowała zaproponowaną zmianę – 15 radnych za.  
 
Godz. 1210 – przybył radny Kazimierz Lembas – stan 16 radnych.   
 
Ad.1.c. Przewodniczący Rady Powiatu W. Kaleczyc poinformował, że protokół z XXVI sesji 
Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 26 września 2013 r. był wyłożony do wglądu w Biurze 
Rady i Zarządu Powiatu na siedem dni przed XXVII sesją, następnie zapytał, czy są uwagi do 
niniejszego protokołu.   
 
Radni nie zgłosili uwag do powyższego protokołu.  
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół z XXVI sesji Rady Powiatu  
w Goleniowie z dnia 26 września 2013 r. został przyjęty jednogłośnie, w obecności 16 
radnych.   
 
Ad.2. Radna Anna Fedorczuk-Smolira zabrała głos w kwestii formalnej - w sprawie 
zaproszenia radnych na 22 października 2013 r. na otwarcie drogi powiatowej Miętno-
Truskolas. Radna powiedziała, że tylko przypadkiem dowiedziała się, że tego otwarcia 
drogi nie będzie, dlatego poprosiła o udzielenie odpowiedzi, kto jest odpowiedzialny za 
powiadamianie i odwoływanie takich zdarzeń. Radna dodała, że e-mail dotarł do radnej  
o godz. 1229, a uroczystość otwarcia drogi miała się odbyć o godz. 1300. Radna poprosiła  
o wyjaśnienie tej sprawy.   
 
Ad.3. Informacja nt. funkcjonowania Szpitalnego Centrum Medycznego Sp. z o.o.  
w Goleniowie za I półrocze 2013 r. stanowi zał. nr 3 do protokołu.   
 
Ad.3.a. Starosta Tomasz Stanisławski poinformował, że Informacja nt. funkcjonowania 
Szpitalnego Centrum Medycznego Sp. z o.o. w Goleniowie za I półrocze 2013 r. była 
omawiana na posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 16 października 2013 r. i została przez 
Zarząd pozytywnie zaopiniowana.  
 
Ad.3.b. Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformowała, że Komisja przyjęła do wiadomości powyższą informację.  
 
Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że obie Komisje  
z zadowoleniem przyjęły przedłożoną informację. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem Informacji nt. funkcjonowania 
Szpitalnego Centrum Medycznego Sp. z o.o. w Goleniowie za I półrocze 2013 r., Rada 
głosowała jednogłośnie, w obecności 16 radnych.   
 
Ad.4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2012/2013 stanowi 
zał. nr 4 do protokołu.  
 
Ad.4.a. Starosta Tomasz Stanisławski poinformował, że Informacja o stanie realizacji zadań 
oświatowych w roku szkolnym 2012/2013, była omawiana na posiedzeniu Zarządu Powiatu 
w dniu 16 października 2013 r. i została przez Zarząd pozytywnie zaopiniowana.  
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Ad.4.b. Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformowała, że Komisja przyjęła do wiadomości powyższą informację.  
 
Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że obie Komisje przyjęły 
przedłożoną informację do wiadomości. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem Informacji o stanie realizacji zadań 
oświatowych w roku szkolnym 2012/2013, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 16 
radnych.  
 
Ad.5. Sprawozdanie nt. pozyskanych środków pozabudżetowych za I półrocze 2013 r. 
stanowi zał. nr 5 do protokołu.   
 
Ad.5.a. Starosta Tomasz Stanisławski poinformował, że Sprawozdanie nt. pozyskanych 
środków pozabudżetowych za I półrocze 2013 r., było omawiane na posiedzeniu Zarządu 
Powiatu w dniu 16 października 2013 r. i zostało przez Zarząd pozytywnie zaopiniowane.  
 
Ad.5.b. Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformowała, że Komisja zapoznała się z przedstawionym sprawozdaniem.   
 
Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że obie Komisje zapoznały się 
z przedłożonym sprawozdaniem. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem Sprawozdania nt. pozyskanych 
środków pozabudżetowych za I półrocze 2013 r., Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 
16 radnych.  
 
Ad.6. Informacja nt. inwestycji powiatowych za I półrocze 2013 r. stanowi zał. nr 6 do 
protokołu.   
 
Ad.6.a. Starosta Tomasz Stanisławski poinformował, iż Informacja nt. inwestycji 
powiatowych za I półrocze 2013 r. była omawiana na posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 
16 października 2013 r. i została przez Zarząd pozytywnie zaopiniowana.  
 
Ad6.b. Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformowała, że Komisja przyjęła do wiadomości przedstawiony materiał. 
   
Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że obie Komisje przyjęły do 
wiadomości przedstawiony materiał.  
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem Informacji nt. inwestycji 
powiatowych za I półrocze 2013 r., Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 16 radnych.  
 
Godz. 1220 – przybył radny Czesław Siwek – stan 17 radnych.  
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Ad.7.a. Starosta Tomasz Stanisławski omówił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na dokonanie darowizny na rzecz Gminy Goleniów, który stanowi zał. nr 7 do protokołu.  
 
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że obie Komisje pozytywnie 
zaopiniowały niniejszy projekt uchwały.  
 
Radna Danuta Faryniarz zwróciła się z pytaniem do radnych, czy nie można byłoby 
zrezygnować z dołączania do projektów uchwał tak dużej ilości mapek, zwanych wyrysami 
z ewidencji, ponieważ są one niewyraźne i mało czytelne. Zdaniem radnej powielanie takiej 
ilości mapek stanowi niepotrzebny wydatek, dlatego zaproponowała, aby tego typu 
materiały były prezentowane w wersji elektronicznej na ekranie w czasie obrad lub też 
przesyłane na indywidualne e-maile radnych.     
 
Wicestarosta Tomasz Kulinicz odpowiedział radnej, że materiały na sesję przygotowywane 
są przez Zarząd Powiatu na wniosek Rady, dlatego taki wniosek musiałby zostać 
przegłosowany. Wicestarosta dodał, że mapki te są załączane do projektów uchwał z uwagi 
na wcześniejszy wniosek radnych mówiący o załączaniu mapek do projektów uchwał. 
Ponadto Wicestarosta poinformował radną, że słabe zaciemnienie okien w tej sali i jakość 
tych mapek sprawi, że materiały wyświetlane z rzutnika też będą mało widoczne na 
ekranie i również mało czytelne. Zdaniem Wicestarosty należy ten wniosek przegłosować.  
 
Radny Kazimierz Lembas potwierdził, że jeżeli mapki załączane do projektów uchwał są 
nieczytelne, to nie ma sensu ich powielanie, ponieważ trudno z nich cokolwiek odczytać. 
 
Wicestarosta zaproponował, że Zarząd zrezygnuje z przedstawiania map zasadniczych, 
gdzie pokazane są wszystkie numery budynków i działek,  a jedynie będzie przedstawiać 
mapki wskazujące przebieg poszczególnych działek, co będzie bardziej czytelne.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu W. Kaleczyc powiedział, że jego zdaniem nie powinna Rada 
przegłosowywać tego wniosku, ponieważ może się zdarzyć, że mapka będzie czytelna  
i będzie mogła być załączona. Dlatego Przewodniczący zaapelował o rozsądek w tej 
sprawie i jeśli rzeczywiście będą mapki bardzo pomniejszone i mało czytelne, to trzeba 
będzie spróbować je wyświetlić na ekranie w czasie obrad sesji, po uprzednim 
zaciemnieniu okien.         
  
Wicestarosta poinformował, że mapki będą przedstawiane w innej formie, tzn. będzie 
pokazany nr działki, jej przebieg oraz ulice.   
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na dokonanie darowizny na rzecz Gminy Goleniów, Rada głosowała jednogłośnie,  
w obecności 17 radnych.  
 
UCHWAŁA NR XXVII/255/13 stanowi zał. nr 8 do protokołu.   
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Ad.7.b. Starosta Tomasz Stanisławski omówił projekt uchwały w sprawie określenia zasad  
i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami Powiatu Goleniowskiego, 
który stanowi zał. nr 9 do protokołu.   
 
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że obie Komisje pozytywnie 
zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały.  
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie określenia 
zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami Powiatu 
Goleniowskiego, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych.  
 
UCHWAŁA NR XXVII/256/13 stanowi zał. nr 10 do protokołu.  
 
Ad. 7.c. Starosta Tomasz Stanisławski omówił projekt uchwały w sprawie upoważnienia 
Zarządu Powiatu w Goleniowie do zaciągnięcia zobowiązania finansowego na okres 
przekraczający rok budżetowy 2013 w celu realizacji przedsięwzięcia pn. „Plan 
zrównoważonego rozwoju publicznego transportu zbiorowego dla Powiatu Goleniowskiego”, 
który stanowi zał. nr 11 do protokołu.      
 
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że obie Komisje pozytywnie 
zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały.  
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie upoważnienia 
Zarządu Powiatu w Goleniowie do zaciągnięcia zobowiązania finansowego na okres 
przekraczający rok budżetowy 2013 w celu realizacji przedsięwzięcia pn. „Plan 
zrównoważonego rozwoju publicznego transportu zbiorowego dla Powiatu Goleniowskiego”, 
Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XXVII/257/13 stanowi zał. nr 12 do protokołu. 
 
Ad.7.d. Starosta Tomasz Stanisławski omówił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na udzielenie z budżetu Powiatu Goleniowskiego w 2013 r. pożyczki długoterminowej dla 
Szpitalnego Centrum Medycznego Sp. z o.o., stanowiący zał. nr 13 do protokołu.      
 
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że obie Komisje pozytywnie 
zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały.  
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Radny Kazimierz Lembas zwrócił się z pytaniem do Skarbnika Powiatu, czy wysokość 
marży nie powinna być wpisana w uchwale, ponieważ znajduje się tylko w uzasadnieniu. 
 
Skarbnik Zbigniew Mazur odpowiedział, że uchwała Rady dotyczy udzielenia pożyczki  
i kwoty, a warunki będą ustalane przez Zarząd Powiatu w formie umowy, dlatego  
w uzasadnieniu Zarząd tylko podał jakie planuje oprocentowanie tej pożyczki. 
 
Radny Kazimierz Lembas zwrócił się z pytaniem do Radcy Prawnego o opinię w tej 
sprawie.  
  
Radca Prawny Przemysław Piątas powiedział, że  Rada Powiatu daje delegację dla Zarządu 
Powiatu do określenia warunków umowy zawartej pomiędzy Zarządem, a spółką. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na udzielenie z budżetu Powiatu Goleniowskiego w 2013 r. pożyczki długoterminowej 
dla Szpitalnego Centrum Medycznego Sp. z o.o., Rada głosowała 15 głosami za, przy 2 
wstrzymujących się, w obecności 17 radnych.     
 
UCHWAŁA NR XXVII/258/13 stanowi zał. nr 14 do protokołu.  
 
Ad.7.e. Skarbnik Powiatu Zbigniew Mazur omówił projekt uchwały w sprawie zmiany 
budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2013 r. i zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2013 r., który stanowi zał. nr 15 do protokołu. 
Następnie Skarbnik poinformował, że zmianie uległy zał. nr 1 i 2 do projektu uchwały, 
które zostały radnym przedłożone w formie autopoprawki. Zał. nr 1 i 2 stanowi zał. nr 16 
do protokołu.   
Jednocześnie Skarbnik Powiatu podziękował bardzo serdecznie radnej D. Faryniarz za 
inicjatywę i wniesione wszystkie uwagi do załącznika nr 1 i 2. Dzięki temu został 
wychwycony błąd drukarski w dziale 854, gdzie kwota sumy się zgadzała ale nie zgadzała 
się kwota w tabelce. W załączniku nr 2 został wykryty błąd systemowy, który polegał na 
tym, że sumy ogólne te, które były ujęte w uchwale zgadzały się ale nie zgadzały się  
w poszczególnych pozycjach. Skarbnik podziękował również radnej za inne wniesione 
uwagi, na posiedzeniu komisji, które również zostały uwzględnione w uchwale.      
 
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że obie Komisje pozytywnie 
zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały.  
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie zmiany budżetu 
Powiatu Goleniowskiego na 2013 r. i zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 
Powiatu Goleniowskiego na 2013 r., Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych.  
 
UCHWAŁA NR XXVII/259/13 stanowi zał. nr 17 do protokołu. 
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Ad.7.f. Skarbnik Powiatu Zbigniew Mazur omówił projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Goleniowskiego na lata 2013-2027, który 
stanowi zał. nr 18 do protokołu.    
Skarbnik dodał, że w zał. nr 1 wprowadzono autopoprawkę. Zał. nr 1 stanowi zał. nr 19 do 
protokołu.    
 
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że obie Komisje pozytywnie 
zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały.  
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia 
zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Goleniowskiego na lata 2013-2027, Rada 
głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XXVII/260/13 stanowi zał. nr 20 do protokołu.    
 
Ad.7.g. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Kazimierz Lembas omówił 
projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Jacka Chodkiewicza. Projekt uchwały 
stanowi zał. nr 21 do protokołu. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia 
skargi, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych.  
 
UCHWAŁA NR XXVII/261/13 stanowi zał. nr 22 do protokołu.  
 
Ad.7.h. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Kazimierz Lembas omówił 
projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Marka Machnickiego. Projekt uchwały 
stanowi zał. nr 23 do protokołu.   
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia 
skargi, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XXVII/262/13 stanowi zał. nr 24 do protokołu.  
 
Ad.8.a Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Zarządu Powiatu w Goleniowie  
w okresie od 29 sierpnia 2013 r. do 9 października 2013 r. stanowi zał. nr 25 do 
protokołu.   
 
Radny Piotr Kijko poprosił o wyjaśnienie pkt 8 ze str. 11. 
 
Skarbnik Powiatu Zbigniew Mazur odpowiedział, że umorzenia dotyczą spraw 
przedawnionych z 2007 r.  
 
Radna Danuta Faryniarz poprosiła o wyjaśnienie pkt 4 ze str. 8.     
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Skarbnik Powiatu Zbigniew Mazur odpowiedział, że chodzi o tzw. koszty eksploatacyjne i 
środki te zostaną przeznaczone na opłacenie rachunków za prąd i gaz. 
 
Radna Anna Fedorczuk-Smolira poprosiła o wyjaśnienie pkt 3 ze str. 9, a konkretnie, jaki 
jest koszt urządzenia do pomiaru tlenku węgla i dlaczego Zarząd Powiatu odmówił zakupu 
takich urządzeń. 
 
Starosta Tomasz Stanisławski przypomniał, że ochotnicze straże gminne są finansowane 
przez gminy i są to zadania gminne. Starosta dodał, że Zarząd Powiatu ufunduje takie 
urządzenia, które zostaną wręczone w formie nagród podczas zawodów ochotniczych 
straży gminnych. Koszt jednego urządzenia wynosi 2.500 zł. 
 
Ad.8.b. Przewodniczący poinformował, że najbliższa sesja Rady Powiatu planowana jest na 
19 grudnia.    
 
Ad.9. Radny Czesław Siwek zaproponował, aby Starostwo wspólnie z Urzędem 
Marszałkowskim i Gminą Goleniów zrealizowało projekt w Zespole pałcowo - parkowym  
w Mostach np. muzeum wsi polskiej. Radny stwierdził, że należy w końcu znaleźć jakieś 
rozwiązanie i pomysł na zagospodarowanie tego obiektu.     
 
Ad.10. Wicestarosta Tomasz Kulinicz, przepraszając odpowiedział na interpelację radnej 
Anny Fedorczuk – Smoliry, iż odpowiedzialnym za przesłanie radnym zaproszeń na 
otwarcie drogi i poinformowanie o tym, że impreza została odwołana, był Wydział Dróg 
Powiatowych. Pracownica wydziału, która wróciła do pracy po urlopie macierzyńskim nie 
zdążyła jeszcze się wdrożyć w swoje obowiązki służbowe i dlatego nastąpiła taka pomyka, 
za którą serdecznie przeprasza.   
 
Ad.11. Wobec wyczerpania porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Powiatu  
W. Kaleczyc dokonał zamknięcia obrad XXVII sesji Rady Powiatu w Goleniowie.  
 

 
 

Przewodniczący Rady Powiatu  
 

 Witold Kaleczyc  
 
 
 
 
 
Protokołowała: 
Agata Ostrowska  
 
Goleniów, dnia 12 listopada 2013 r.      

    


